
Schůze výboru ČKS, 16. ledna 2024, 13.00h, zoom 

 

Přítomni: J. Bělohlávek, M. Hutyra,A. Linhart,P. Kala, J. Kautzner,J. Krejčí,F. Málek,M. Mates,Z. Moťovská, 

P. Ošťádal,T. Paleček,R. Pudil 

Předsedové asociací s hlasovacím právem: P. Peichl,I. Karel,M. Vrablík 

Kooptovaní členové, předsedové pracovních skupin a členové kontrolní komise bez hlasovacího 

práva:M. Aschermann, V. Bulková, D. Hetclová P. Jansa,P. Kala,H. Skalická 

Omluveni:,M. Branny,J. Janoušek,, M. Táborský, P. Toušek,P. Widimský 

 

1. Schválení zápisu z prosincové schůze výboru ČKS 

Výbor hlasoval o schválení zápisu z prosincové schůze: pro 15, proti 0, zdržel se 0 

 

2. Národní kardiovaskulární plán 

A. Linhart informoval členy výboru, že finální verzi NKVP již posílal ke schválení per rollam začátkem 

ledna 2024. Poté přišly ještě připomínky od J. Kautznera, které byly v možné míře zapracovány a 

pořádal výbor o schválení této verze. Výbor hlasoval 13 pro, 0 proti, 0 se zdržel. V této verzi bude 

dodatečně předána na MZ. 

 

3. Příprava výročního sjezdu 

A. Linhart informoval výbor o přípravách programu na sjezd. Celkem bylo zasláno 245 abstrakt, což je 

více, než v roce 2023. V současné chvíli probíhá recenzní řízení. 

Slavnostní přednášku bude mít prof. George Sutherland, který byl zároveň navrhnut na udělení 

čestného členství. 

P. Ošťádal informoval výbor, že již proběhla jednání s největšími sponzory a dále se v jednáních 

pokračuje. Dále vyzval členy výboru ČKS, aby do příští schůze předložili své návrhy na udělení ocenění. 

L. Klímová informovala výbor, že finance na pokrytí sjezdu jsou již zajištěné. 

 

4. CCVRID, 4.-5.11.2024 

I. Pavézková oslovila různé lokality v Praze na uspořádání CCVRID 2024. Výbor stanovil jako 

nejvhodnější Vienna House by WindhamAndelś Prague. 

 

 

5. Cor et Vasa 

M. Aschermann informoval výbor o přípravách dalších čísel časopisu. Bude vyhodnocena soutěž pro 

mladé kardiology o nejlepší práci roku 2023. Celkem bylo přijato 9 prací. Do komise pro hodnocení prací 

se přihlásili: Z. Moťovská, M. Vrablík, P. Kala, R. Pudil, F. Málek, M. Aschermann, P. Ošťádal. 

P. Ošťádal zdůraznil, že je nutné, aby bylo každé číslo finančně zajištěné. Na další schůzi se zváží 

zdražení předplatného a celá koncepce vydávání časopisu. 

 

 

6. ČKS TV – nabídka Medical Tribune 

Pro ČKS zajišťovala službu ČKS TV několik let firma MobyMedia, se kterou již smlouva skončila. Byla 

oslovena firmaMedical Tribune, která toto pro MobyMedia zajišťovala, aby zaslali nabídku. Nabídka 

vyšla výrazně levněji, proto bude navázána spolupráce přímo s Medical Tribune.Budou natáčeny jen 



domácí akce, zahraniční akce budou vypuštěny. 

 

 

7. Kardio 35 – granty na ESC  

V roce 2024 bude opět udělen cestovní grant pro mladé kardiology na Kongres ESC. Podmínky budou, 

aby každý žadatel přihlásil abstrakt založený na vědecké práci - nikoli kazuistika, dále souhlas přednosty 

a následně přednáška tohoto abstraktu na CCVRID. 

 

8. Zapojení do akreditace center srdečního selhání organizované HFA – ICARe-HF program 

J. Krejčí informoval výbor ČKS, že se s F. Málkem zúčastnili telekonference, která byla věnována 

programu ICARe-HF, což je akreditační program pro centra srdečního selhání, který zajišťuje HFA ESC. Je 

to program, který má sledovat úroveň péče na evropské úrovni a umožnit přístup do sítě 

akreditovaných center a má přinést zpětnou vazbu, na základě které se mají potom ta centra zlepšovat. 

V rámci ČASS proběhla debataa byli jmenováni J. Krejčí, R. Pudil a F. Málek, aby se podíleli na koordinaci 

v rámci ČR. 

 

9. Žádost o záštitu a podporu „Cesta ke zdravému srdci“ EFCARE 

A. Linhart informoval výbor, že na ČKS se obrátila firma EFCARE o udělení záštity pro sérii jednání 

nazvaných „Cesta ke zdravému srdci“, které se budou zaobírat Národním kardiovaskulárním plánem. 

Výbor diskutoval, že by bylo dobré, aby se toho ČKS účastnila. Na příští schůzi výboru bude přizván dr. 

Janalík, jednatel EFCARE, aby upřesnil podrobnosti. 

 

 

10. Žádost o stanovisko ke sdílení kódu 17120 a 17215 s odborností 407 

P. Oštádal informoval výbor, že došla žádost od předsedy ČSNM o sdílení kódu 17120 a 17215. Kód 

17215 se týká interny, k tomu tedy není nutné se vyjadřovat. Výbor hlasoval že nebude sdílet kód 

17120 s odborností 407: pro 14, proti 0, zdržel se 1 

 

11. Různé 

a) Webináře ČKS pro asociace a PS – P. Ošťádal informoval předsedy asociací a pracovních skupin, že 

v případě zájmu mohou organizovat webináře vysílané z kanceláře v Praze. 

b) Cestovní granty ČAIK – P. Kala informoval, že ČAIK vypsala granty pro mladé kardiology na 

dlouhodobé vzdělávací nebo tréninkové pobyty v zahraničí.Hrazené budou z prostředků ČAIK a celkem 

budou maximálně dva za rok. Ve spolupráci s právníkem ČKS byly vypracovány podrobné podmínky, 

které budou zveřejněny na webu. 

c) Žádost o záštitu pro workshopy Kardiovaskulárního simulačního centra Interní kliniky FN Brno – P. 

Kala požádal o záštitu těchto workshopů. V plánu je jich 8 za rok a pro členy ČKS budou zdarma. Výbor 

hlasoval: 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

d) Žádost o záštitu Den IKAK 2024 – J. Krejčí požádal o záštitu nad jednodenní akcí Den IKAK 2024. 

Výbor hlasoval: 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

e) Žádost o záštitu KV den FN Motol – P. Ošťádal požádal o záštitu nad akcí KV Den FN Motol. Výbor 

hlasoval: 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel. 

f) Žádost o záštitu akce Kardiologický den IKK FN Ostrava – M. Branny poslal výboru žádost o záštitu 

této akce. Výbor hlasoval: 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel. 

g) Žádost společnosti EEZY – Digitalizace českého zdravotnictví 2024–Společnost EEZY poslala výboru 

žádost o záštitu nad akcí Digitalizace českého zdravotnictví, která se uskuteční 6.-7.6.2024. Výbor 

hlasoval: 0 pro – záštita se tedy neudílí 

h) R. Pudil požádal o záštitu nad akcí Rokytanského den – Výbor hlasoval: 14 pro, 0 proti, 0 se zdržel. 

ch) A. Linhart informoval, že obdržel od České urologické společnostižádost o vyjádření ke skutečnosti, 



že kardiologové nově nemohoupreskribovat screening PSA. A. Linhart odpověděl, že rozhodnutí je 

nerozumné, jelikož se vyšetření běžně provádí před kardiochirurgickými výkony, komplikovanými 

intervencemi a chlopenními intervencemi a odklad může být pro pacienta nebezpečný. 

 

 

 

12. Noví členové 

Řádní – lékaři: 

MUDr. Ján Adámek, Třinec 

MUDr. Tomáš Divacký, Zlín 

MUDr. Lukáš Glaba, Praha 

MUDr. Aneta Hainzová, Pardubice 

MUDr. EynavLevi, Olomouc 

MUDr. Mariana Omelková Kárová, Brno 

MUDr. Petr Urban, Písek 

MUDr. Lenka Vojtěšková, Hradec Králové 

 

 

Řádný – nelékař 

Bc. Tereza Šámalíková, Olomouc 

 

 

Mimořádný: 

Magdalena Holubová, Veverské Knínice 
 

Výbor hlasoval o přijetí nových členů: pro 13, proti 0. 

 

Příští schůze výboru se uskuteční dne20.2.2024v Praze 
 

 

……………………………………………………………. 

Zapsali: Iva Pavézková, P. Ošťádal 


